






















presa naţională. 

Toate decizllle luate la nivelul Conslllulul Judetean Bistriţa-Năsăud au 
fost aduse la cunoştinţă cetăţenilor din zona în care locuiesc precum şi 
cetăţenilor cu, care am avut diverse întâlniri şi care m-au contactat pentru 
diverse probleme. Am încercat rezolvarea problemelor cetăţenilor atât de 
ordin cetăţenesc cât şi de ordin personal. 
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